

Title (en)

Device for the supply of fresh water to the rising apparatus of a dish washing machine.

Title (de)

Einrichtung zur Zufuhr von Frischwasser in den Spülbehälter einer Geschirrspülmaschine.

Title (fr)

Dispositif pour l'alimentation en eau propre du rinçoir d'une machine à laver la vaisselle.

Publication

EP 0048337 A1 19820331 (DE)

Application

EP 81106190 A 19810807

Priority

DE 3035525 A 19800919

Abstract (en)

1. A device for supplying fresh water to the tub of a dish washer having a standpipe (5) arranged in the bottom of the tub for feeding a rotor provided with nozzles from a circulation pump (2), characterized by a sheath (7), which surrounds at least in part the standpipe (5) and terminates below the rotor in a head provided with nozzle openings (11) and is connected to the fresh-water supply lead (10).

Abstract (de)

Für die Zufuhr von Frischwasser in den Spülbehälter einer Geschirrspülmaschine ist um das im Boden des Spülbehälters angeordnete Steigrohr (5) für die Versorgung eines mit Sprühdüsen versehenen Rotors ein Mantel (7) gelegt, der unterhalb des Rotors in einem mit Sprühöffnungen (11) versehenen Kopf endet und der mit der Frischwasserzuleitung (10) verbunden ist.

IPC 1-7

A47L 15/42

IPC 8 full level

A47L 15/42 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47L 15/4217 (2013.01)

Citation (search report)

- FR 2352526 A1 19771223 - THIRODE ROGER [FR]
- US 1340517 A 19200518 - CURTIS ASHLEY WILLIAM
- CH 473575 A 19690615 - GEYER JOSEF [CH]

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0048337 A1 19820331; EP 0048337 B1 19850130; DE 3035525 A1 19820506; DE 3168635 D1 19850314

DOCDB simple family (application)

EP 81106190 A 19810807; DE 3035525 A 19800919; DE 3168635 T 19810807